
  
 

P R O T O K O L L  
 
 
LANGRENNSKOMITÉMØTE nr. 7/2024-2026 - Norges Skiforbund Langrenn 

Dato: 12.11.2024  

 
Sted: Teams møte   

 
Tid:  19:00 – 21:00   

 
Langrennskomiteen:  Torbjørn Skogstad (leder), Tone Haugen Ramstad (nestleder), Yngve Thorsen,  
                                               Per Morten Nyeng, Berit Mogstad og Ragnhild Sivertsen. 

     
Ansatte:   Cathrine Instebø, og Brit Baldishol  

     
    Lene Åsdlandsvik (økonomiavdelingen) Ulf Morten Aune, Peder Nævestad,  
    Erik Husby deltok med innspill under sine områder.  

Saksnr.  Sak  

39/7  
2024-2026 

Agenda  
Godkjenning av dagens agenda 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen godkjente dagens agenda, der budsjett er hovedtema for møtet  

  

40/7  
2024-2026 

Budsjett 
 
Budsjettprosessen: 
 
Lene gikk gjennom budsjettprosessen der det lages to budsjetter hvert år 
Det lages et budsjett i oktober som er det ordinære budsjettet, og så lages det et revidert budsjett i april. 
Økonomiavdelingen ved Lene synes budsjettprosessen har vært veldig bra. 
Hver budsjettansvarlig har sammen med økonomiavdelingen gått gjennom hver avdeling og hvert prosjekt og 
planlagt januar til april ut fra terminlisten og alle aktivitetene som er planlagt å gjennomføre. 
 
Det kommer en ny avdeling på langrenn som heter avdeling 75 som er en integreringsavdeling, som tidligere 
har ligget utenfor som para aktivitet for langrenn og alpint. 
Nå blir dette fordelt ut på gren og kommer inn som en ny avdeling, som også er med på å øke omsetningen 
gjennom tilskuddene av midler til prosjektet.  
Dette er et resultat av at para utvalget ble nedlagt, og at Anne Ragnhild Kroken overtar ansvaret for dette 
arbeidet.  
Pengene i dette prosjektet skal dekke både langrenn og alpin aktivitet, men det er langrenn som sitter med 
administrering av dette arbeidet, og dermed blir pengene liggende på langrenn sitt budsjett. 

 
 



Vedtak: 
Langrennskomiteen vedtar budsjettet som er lagt fram og sender dette over til behandling i skistyret den 28. 
november.  
Langrennskomiteen er godt fornøyd med den jobben som administrasjonen har gjort i budsjettarbeidet. 

 

41/7  
2024-2026 

Representasjon under mesterskap og WC para. 
 
Langrenn må melde inn representanter til WC Para i Steinkjer, VM Para i Toblach og VM i Trondheim  

 
Vedtak: 
Per Morten og Ragnhild er offisielle representanter under WC Para i Steinkjer (hver sin dag)  . 
Langrennskomiteen ønsker at Sveinung Karlsen er Skiforbundet sin offisielle representant under VM i Para. 
Sveinung er har gjennom flere år ledet utvalget for para, og langrennskomiteen mener det er riktig at 
Sveinung representerer ved dette mesterskapet.  
Langrennskomiteen vil være til stede under VM i Trondheim, men enkelte vil bo privat og være til stede hele 
perioden, mens andre komme den siste helgen. 
Torbjørn er langrenn sin offisielle representant den tid han er til stede. 
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2024-2026 

Arrangement: 
 
Erik Husby la fram to saker som må vedtas. 
- Kong Haralds Ungdomsstafett 
- Oppdatert regelverk  
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen diskuterer framdrift på Kong Haralds Ungdomsstafett under LK møtet på Beitostølen den 
23. november. 
Oppdatert regelverk behandles på e-post. 
 

 


